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Hokejového klubu Opava s.r.o. 
 
 
 

1. Linie investiční  
 - rekonstrukce zimního stadionu 

- květen 2020 - schválení záměru rekonstrukce ZS zastupitelstvem     
 - do konce roku 2020 - příprava projektu pro udělení stavebního povolení   
 - vyřízení stavebního povolení a veškerých potřebných dokumentů    
 - duben 2022 - zahájení rekonstrukce zimního stadionu 
 
2. Majetkové záležitosti 
Restaurace - za měsíce březen, duben a květen byl panu Kupkovi odpuštěn nájem prostor restaurace. 
 
3. Linie hlavní činnosti klubu I – mládežnický hokej 
Hlavní činnost klubu je zaměřena na výchovu mládeže. Této oblasti chceme a budeme věnovat největší úsilí. 
S tím je spojeno zajištění kvalifikovaných trenérů a materiálního zabezpečení a veškerých podmínek pro 
kvalitní tréninkový proces. Od nové sezóny 2020/2021 jsme přihlásili do soutěže mládežnické kategorie po 
jednotlivých třídách od přípravky až po juniorku. 
Pro rozvoj mládežnického hokeje požádal klub, prostřednictvím Hokejového spolku z.s., o dotaci na 
“Prevenci kriminality” ve výši 40 tisíc korun a dotaci z MŠMT “Můj klub” ve výši 446.600,- korun. Obě tyto 
dotace byly schváleny a finanční prostředky již byly poukázány na účet Hokejového spolku. Bude s nimi 
naloženo přesně tak, jak nám nařizuje účel poskytnuté dotace, tedy na nákup hokejové výstroje mládeže, 
pomůcek potřebných pro tréninkové jednotky, mzdy trenérů. 
Dále požádáme, v určeném termínu, ČSLH o dotaci na pokrytí nákladů mzdy trenéra do tzv. Malých 
hokejových klubů, která v uplynulé sezoně činila 26 tisíc korun měsíčně. Trenérem bude pan Jiří Žůrek. 
Ve spolupráci s Českou unií sportu nám byla schválena dotace ve výši 107 tisíc korun, kterou využijeme na na 
mzdu jednoho z trenérů. Tato dotace je poskytována na základě registrace členů Hokejového spolku z.s. Výše 
dotace je vázána počtem členů ve spolku. V sezoně 2020/2021 bude počet členů vyšší, v sezoně 2019/2020 
byla registrována pouze polovina členů a nyní je to 100%. 
Další, nezanedbatelný, zdroj na pokrytí celé sezony mládeže je dotace poskytnuta Statutárním městem Opava, 
ve výši čtyř milionů korun. 
V rámci prezentace sportovních aktivit na území města Opavy a jeho okolí plánujeme účast na akci “ Festival 
volnočasových aktivit”, organizované Opavským a Hlučínským Deníkem, v obchodním centru Breda konané 
27. srpna 2020. Od této akce si slibujeme další prezentaci Hokejového klubu Opava s.r.o. vůči široké 
veřejnosti a možnost náboru dětí do hokejové přípravky.  
Přípravka je organizovaná pod vedením erudovaných trenérů. Celá přípravka je pro všechny děti zcela 
zdarma. Účast není podmíněna registrací dětí do Hokejového spolku z.s., k ničemu rodiče, ani jejich děti, 
nezavazuje. Jsme schopni pro všechny malé začínající hokejisty a hokejistky zdarma zapůjčit kompletní 
hokejovou výstroj od helmy až po brusle, po celou dobu konání hokejové přípravky. V sezoně 2019/2020 bylo 
v hokejové přípravce registrováno celkem 46 dětí. 
 



4. Linie hlavní činnosti klubu II – dospělý hokej 
Otázka dospělého hokeje - V právě skončené sezoně se náš tým mužů umístil po základní části na velmi 
krásném druhém místě. Jedná se o nejlepší výsledek za posledních 15 let! Výsledky se projevili i na zvýšené 
návštěvnosti diváků na jednotlivých utkáních. 
Kaňkou na tom všem bylo, že v době, kdy měla celá soutěž gradovat a náš tým se chystal na soupeře pro 
semifinále play off, vstoupila do celého, nejen sportovního, života pandemie KORONAVIRU a soutěž zůstala 
nedohrána, byla zcela zastavena. 
Velmi dobře rovněž prezentoval Opavský hokej i náš tým žen, který svou skupinu dokonce vyhrál a vybojoval 
si možnost účasti v závěrečných bojích o postup do ženské extraligy. Jejich soupeřkami měly být ženy z 
Litvínova a Karlových Varů, ale k těmto bojům vlivem pandemie také nedošlo a soutěž nebyla dohrána. 
Podobně to dopadlo i ve všech mládežnických kategoriích. Všechny soutěže byly rovněž předčasně ukončeny. 
Ale i v mládežnických kategoriích se naši borci neztratili.  
Stále intenzivně pracujeme na vytvoření trenérského týmu, sestavení kostry “A” týmu mužů pro ročník 
2020/2021 a všech procesů s tím spojených. Toto se týká všech týmů.  
HKO pořádal v průběhu sezony 2019/2020 výuku bruslení pro děti navštěvující mateřské školky. Toto 
bruslení bylo vyčleněno 3x v týdnu po dvou hodinách a to úterý, středa, čtvrtek od 9,00 do 11,00 hod. Celý 
kurz proběhl pod dohledem zkušených trenérů a pro mateřské školy je zcela zdarma. Kurzu se zúčastnilo 
přibližně 250 dětí. V další sezoně plánujeme rozšíření kurzu v počtu navýšení hodin vlivem velkého zájmu. 
Na našem zimním stadionu probíhalo bruslení pro ty základní školy, které o to měli zájem, a to vždy v pondělí 
a pátek v čase od 9,00 do 11,00 hodin. Toto bruslení bylo pro školy rovněž zdarma. 
Bohužel až čas ukáže, jaký dopad bude mít celá situace kolem COVID-19 na celý Opavský hokej. Hlavně se 
to týká současných partnerů ohledně prodloužení spolupráce a případných nově příchozích. 
Otázka zajištění bruslení pro širokou veřejnost nám rovněž není cizí. Díky velkému vytížení ledové plochy je 
naší snahou zajistit alespoň dvě hodiny týdně (v uplynulé sezoně to bylo vždy v pátek od 18-ti hodin a v 
neděli dopoledne od 10-ti hodin). Tento model chceme zachovat i pro následující sezónu. Nadále chceme 
organizovat i různé akce typu Mikulášské nadílky, vánoční bruslení pod známým názvem Vánočky, diskotéky 
na ledě, či karnevalu. Tyto akce jsou organizovány pro rodiče s dětmi a jsou zcela zdarma, za což patří 
poděkování Statutárnímu městu Opava, které tyto akce podporuje. 
 
5. Personální zabezpečení fungování HKO s.r.o. 
Na valné hromadě HKO s.r.o. dne 10.6.2020 došlo ke změně zakladatelské listiny v článku počet členů 
Dozorčí rady HKO s.r.o. z pěti členů na tři členy. 
 
6. Finanční plán HKO s.r.o. 
V současné době pracuje naše účetní na závěrce, která je ve stavu zpracování po jednotlivých střediscích. 
Finanční plán je rovněž ve stádiu zpracování. 
 
7. Obchodní strategie HKO s.r.o. 
V oblasti sponzoringu a reklamy bylo pro sezonu 2019/2020 uzavřeno 21 smluv v celkovém objemu 1,6 
milionu korun. Tyto prostředky byly použity zejména pro chod “A” týmu mužů. 
Pro nadcházející sezonu 2020/2021 plánujeme oslovit, případně prodloužit smlouvy se stávajícími partnery a 
najít nové partnery. Vše se opět bude odvíjet na vývoji pandemie, na finanční a ekonomické situaci 
oslovených subjektů. 
Co se týká propagace hokejového klubu směrem ven, zahájili jsme spolupráci s Opavským a Hlučínským 
Deníkem, který v pravidelných intervalech zveřejňuje informace o dění a výsledcích hokejového klubu. 
Prezentace hokejového klubu je rovněž pravidelně zveřejňována na našich webových stránkách a FB. 
 
8. Linie zabezpečení hlavní činnosti HKO s.r.o. v období přípravy a realizace rekonstrukce ZS 
Příprava a realizace rekonstrukce zimního stadionu neovlivní hlavní činnost hokejového klubu v průběhu 
sezony 2020/2021. Další bude záležet na konečném rozhodnutí průběhu rekonstrukce zimního stadionu. Podle 
tohoto rozhodnutí bude vedení hokejového klubu podnikat potřebné kroky k zajištění plynulého chodu rozjeté 
sezony a samotné rekonstrukce zimního stadionu. 
 



Přílohy:  

č. 1 – Účetní Výsledovka HKO s.r.o. do 04/2020 

č. 2 – Komentář k Výsledovce 
 
 
            Mgr. Dalibor Bárta v.r. 

      jednatel Hokejového klubu Opava s.r.o. 


